
Z á p i s n i c a 
z Výročnej členskej schôdze, konanej dňa 7.10.2023 v reštaurácii 

na Futbalovom štadióne v Jablonci 

 

 

Prítomní : Ridarčíková Gabriela, MVDr. - prezident DKSR 

        Freyer Alica   - tajomníčka 

        Tamáši Pavel, Ing.  - poradca pre výkon 

        Korchaníková Marcela            -  pokladník a poradca chovu 

        Horváthová Alena  - členka výboru 

        Amgwerdová Laura, Ing.           - členka 

       Belková Jana             - členka 

       Ciprich Anton             - člen  

       Holocsyová Jana, Ing.            - členka   

        Húska Michal, Ing.            - člen 

        Ivanová Renáta             - členka 

        Juhászová Zuana             - členka 

        Kubaľák Michal             - člen 

        Llanaj Hana             - členka 

        Matúšková Jana             - členka 

        Michalík Peter, Ing.            - člen 

        Michalíková Stanislava,Ing.      - členka 

        Révai Roman                        - člen 

       Šafárová Jana, Ing.            - členka 

       Závodský Tomáš             - člen 

       Zboňáková Jana, MVDr.           - členka 

       Zemčíková Sára            - členka 

         
Program:   

1. Otvorenie 

2. Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 

3. Správa prezidentky klubu 

4. Správa poradcu pre chov za rok 2021 - 2022 

5. Správa poradcu pre výkon za rok 2021 - 2022 

6. Správa o hospodárení za rok 2021 – 2022 

7. Stav financií k 1.10.2023 (IDC) 

8. Správa revíznej komisie 

9. Návrh rozpočtu na rok 2024 

10. Správa mandátovej komisie 

11. Návrh členov do Výkonného výboru DK SR a Revíznej komisie 

12. Voľba výkonného výboru a revíznej komisie 

13. Správa volebnej komisie 

14. Termín Klubovej a Špeciálnej výstavy, miesto konania, určenie organizačného 

výboru 

15. Termíny výcvkových akcií a výstavných seminárov, určenie príspevkov 

16. Zhodnotenie priebehu IDC 2023 a informácia z kongresu IDC 

17. Diskusia  

18. Návrh uznesenia 

19. Ukončenie schôdze 

 



  

 

1) Otvorenie VČS 
      VČS otvorila MVDr. Ridarčíková. Privítala prítomných členov a poďakovala sa za   

      ich účasť. Vyzvala členov aby dali návrhy do Mandátovej, Volebnej a Návrhovej  

      komisie. 
  

2)  Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie.   

      - do mandátovej komisie boli zvolení : Šafářová Jana, Ing., Belková Jana      
      - do volebnej komisie boli zvolení :      Holocsyová Jana, Ing., Juhászová Zuzana 

      - do návrhovej komisie boli zvolení :    Amkwerdová Laura, Ing., Kubaľák Michal 
      Vyzvala mandátovú komisiu, aby započala svoju činnosť. 

 
3)  Správa prezidentky klubu za roky  

     MVDr. Ridarčíková uviedla, že je rada, že môžeme spoločne zhodnotiť činnosť klubu za  

     posledné 4 roky, nakoľko posledná Výročná členská schôdza bola 9.2.2019. 
     Náš klub zorganizoval množstvo klubových a špeciálnych výstav, akcií, sústredení,  

     výcvikových a výstavných tréningov. Je známy Klubovou výstavou Grand Prix o Zlatého  
     dobermana, kde víťazi odchádzajú s príveskom zlatého dobermana. Vymenovala všetky  

     výstavy a sústredenia za posledné 4 roky. 

     Uviedla, že v tomto roku sme opäť organizovali IDC WM, Klubovú výstavu Grand Prix  
     o Zlatého dobermanna a IDC Show. Svetová výstava bola vysoko hodnotená Prezídiom  

     IDC a samotnými vystavovateľmi ako jedna z najlepšie zorganizovaných výstav. Atmosféra 
     tejto výstavy bola fantastická a podpora publika víťazov vo finále bola krásnym zážitkom 

     aj pre rozhodcov. Poďakovala Alici a Wolfgangovi Freyer ako aj organizačnému tímu  
     za ich neľahkú prácu pri organizovaní spomenutých akcií. 

     Tak ako ona, tak aj určite všetci držali palce a sledoval fantastické úspehy Ing. Paľa 

     Tamášiho a jeho špičkové výkony s Hectorom na svetových podujatiach. Taktiež je pyšná  
     na krásne trofeje a víťazstvá našich členov na klubových, európskych a svetových  

     výstavách doma i v zahraničí, čo svedčí o tom, že sme skvelí  tím, skvelí ľudia, srdcom 
     dobermankári, milujúci toto plemeno a za to všetkým veľmi pekne ďakuje. 

      

4) Správa poradcu pre chov za rok 2021 - 2022 
      V roku 2021  boli vydaných 10 krycích listov a narodilo sa 38 psov čiernych a 7  

      hnedých, a 34 sučiek z toho 27 čiernych a 7 hnedých, celkom 72 jedincov. 
      Impotovaní boli 4 jedinci. Naši chovatelia kryli s 9 zahraničnými psami. 

      Konali sa dve bonitácie, ZTP odpadlo pre nedotatok psov. 

      V roku 2022 sa konalo ZTP v Báči. 
      V septembri sa konalo IDC Show v Chorvátsku, na ktorej sa zúčastnili 4 jedinci v majetku  

      členov klubu a 1 jedinec zo slovenkého odchovu exportovaný do zahraničia. 
      Podrobná správa poradkyne chovu je prílohou tejto zápisnice. 

 
5) Správa poradcu pre výkon za rok 2021 – 2022 

     V priebeh dvoch rokov členovia klubu zložili množstvo BH-VT a IGP1 skúšok, čo je  

     chválihodné a za čo členom klubu poradca pre výkon srdečne blahoželá. Ľutuje len, 
     že nie všetci členovia klubu zložené skúšky nahlásili, aby ich mohol uviesť v zozname. 

     Menný zoznam členov, ktorí zložili so svojimi psami skúšky v roku 2021 a 2021 tvorí  
     prílohu tejto zápisnice. 

 

6) Správa o hospodárení za rok 2021 – 2022 

     Správa o hospodárení za rok 2021 a 2022 podala pokladníčka klubu. Uviedla, že  

     Klubová výstava ako aj Špeciálna výstava boli v miernom zisku. Výdaje  

     neprekročili príjmovú časť a rok 2021 ukončil Dobermann klub so ziskom  

     908,04 €. 

     V roku 2022 sme v príjmovej časti prijali sponzorský príspevok člena klubu,  

    a ako v roku 2021 príspevky z UKK, príspevky za vystavenie krycích listov,  



   výstavné poplatky. 

   Vo výdavkovej časti sme vyplatili členské do UKK a IDC, príspevok na cestovné, 

    členské do Nemeckého dobermann klubu, víkend dobermanov. Klubová ako aj 

    špeciálna výstava boli vo väčšom v zisku ako v roku 2021. Rok 2022 sme ukončili 

                so ziskom 2 708,01 € 

    Prehľad príjmov a výdavkov ako aj porovnanie návrhu rozpočtu s čerpaním  

    rozpočtu je súčasťou zápisnice. 
       

           7) Stav financií (IDC) 

               IDC WM bolo v strate, avšak IDC Show stratu vyrovnalo  a vytvorilo aj slušný zisk. 

 

8) Správa revíznej komisie 

    RK  kontrolovala pokladničný denník a hotovosť za roky 2021 a  2022, 

    skonštatovala, že neboli zistené žiadne nezrovnalosti, pokladničný denník je 

    vedený  prehľadne v excelovskej tabuľke a v súlade so zásadami hospodárenia. 

                Doklady k revízii boli predložené v prehľadnej forme podľa jednotlivých položiek.  

    Správa revíznej komisie je súčasťou zápisnice. 

 

9) Návrh rozpočtu na rok 2024 
     Návrh rozpočtu na rok 2024 predniesla pokladníčka klubu. V roku 2024 sa opäť    

     bude konať  Klubová výstava ako aj Špeciálna výstava.  

     Pri zostavovaní rozpočtu boli zohľadnené obe výstavy, predpokladané príjmy  

     z členských príspevkov a príspevok z UKK. Vo výdavkoch bolo zohľadnené  

     poistenie klubových akcií, výdavky za vedenie účtu a poštovné, výdavky na   KV     

     a ŠV, členské do UKK a IDC, členský poplatok poradcu pre výkon do Nemeckého      

    dobemrann klubu. 

    Návrh rozpočtu VČS jednohlasne schválila. 

 

10) Správa mandátovej komisie 

Správu Mandátovej komisie predniesla Ing. Jana Šafárová. Uviedla, že Dobermann 

klub má ku dňu 7.10.2023 evidovaných 56 členov. Podľa prezenčnej listiny je na 

VČS 22 členov. 

Na základe schválených Stanov občianskeho združenia Dobermann klub SR, 

schválených MVSR v roku 2015, je Výročná členská schôdza uznášania schopná 

za prítomnosti akéhokoľvek počtu členov. 

 

11) Návrh členov do výkonného výboru DK SR a Revíznej komisie 

      Výkonný výbor predložil návrh členov do VV DKSR. Z pléna ďalšie návrhy    

      neboli predložené. 

      Výkonný výbor : 

      MVDr. Gabriela Ridarčíková – prezident 

      Ing.Pavel Tamáši – viceprezident a poradca pre výkon 

      Alica Freyer – tajomníčka 

      Marcela Korchaníková – pokladníčka a poradca chovu 

      Alena Horváthová – členka výboru 

 

      Kontrolná a revízna komisia : 

      Ing. Jana Šafárová                - predsedkyňa RK 

      Ing. Stanislava Michalíková - členka 

      Jana Belková                        - členka 

 



 

12) Voľba výkonného výboru a revíznej komisie    
Výkonný výbor a Revízna komisia boli verejným hlasovaním schválení všetkými  

prítomnými členmi Výročnej členskej schôdze. 

13) Správu volebnej komisie predniesla Ing. Jana Holocsyová.   

 

14) Termín Klubovej a Špeciálnej výstavy,  miesto konania a určenie OV 

Termín KV a ŠV ešte nie je pevne stanovený. KV by sa mala konať na jar a ŠV na 

jeseň. Klubovú výstavu bude  organizovať Ing. Jana Šafárová a organizátora 

Špeciálnej výstavy určí Výkonný výbor. 

 

15) Termíny výcvikových akcií a výstavných seminárov 

Výcvikový víkend spojený s Bonitáciou by sa mal konať v termíne  

22.3. - 24.3.2024 na Malom Lapáši. 

Výcvikový víkend spojený s BH-VT v termíne 9.8. – 11.8.2024 taktiež na  Malom 

Lapáši. Gestorom oboch akcií je Alena Horváthová. 

ZTP sa bude konať 12.10.2024. Rozhodca Rudi Killmaier. Miesto konania bude 

zverejnené na web.stránke klubu. 

Bonitácia jesenná 19.10.2023. 

Členovia schválili príspevok na každý výcvikový víkend vo výške 200.- € 

Termíny seminárov vystavovania budú určené a zverejnené na webových stránkach 

klubu. 

Roman Révai požiadal o víkend 23.11.2023 ako aj november 2024 na stretnutie 

členov pri kapustnici na Geceli. Členovia schválili príspevok vo výške 200.- € na 

zakúpenie potravín na zhotovenie kapustnice. 

Členovia na návrh prezidentky klubu schválili od 1.1.2024 namiesto Testu povahy 

Bonitáciu od 18 mesiacov, do chovu  vWB test a Echo srdca od 15 mesiacov. 

Odporúča sa opakovať Echo srdca medzi 4 – 5 rokom. vWB test a Echo srdca 

spolu s RTG bedrových kĺbov treba predložiť ku prihláške na Bonitáciu. 

 

16) Zhodnotenie priebehu IDC a informácie z kongresu IDC    

Zhodnotenie IDC predniesla vo svojej správe prezidentka klubu. 

Náš klub bol postihnutý zákazom štartu kupírovaných psov na Majstrovstvách 

sveta, keď sme do Propozícii museli uvesť, že neprijímame kupírovaných psov. 

Čakali sme na nové logo, vyjadrenie Prezídia IDC k uvedenému zákazu,  ktoré sme 

žiadali, aby sme mohli vydať Propozície k IDC Show. 

Informácie z IDC kongresu : 

-      Kongres prebiehal v kľudnej a priateľskej atmosfére. Prezident p. Thomas Becht   

 poďakoval Taliansku za zorganizovanie IDC WM v  roku 2022 ako  aj Chorvátsku  

 za IDC Show. Oznámil delegátom, že naďalej platí k ZTP vyhodnotenie RTG  

 oboch  rodičov, ak nemajú ZTP. 

 Poradca pre chov  

 p. Rudi Killmaier predložil zoznam vyhodnotení RTG domácich ako aj   

 zahraničných psov, uviedol, že vyhodnotenia ochorení srdca sa nemohli  

 uskutočniť, nakoľko nedostali štatistiky z klubov. Upozornil prítomných, že sa  

 v chove treba zamerať na výšku a voľné pysky psov. K ZTP sú malé zmeny,  

 majiteľ ako aj psovod musia byť preukázateľne členmi domovského klubu alebo     

 členmi niektorého z klubov IDC a pes musí byť poistený. Uviedol počet  

  vykonaných ZTP. Teší ho, že ZTP robí čoraz väčší počet psov z rôznych krajín.  

  ZTP je preverenie povahy našich psov. 



 

 

 

Poradca pre výkon 

p. Tamás Dohóczki oboznámil prítomných s víťazmi jednotlivcov a družstiev na    

IDC WM v Taliansku a na Slovensku a s podmienkami kvalifikácie na IDC WM 

v roku 2024 :  

od roku 2023 môže štartovať len 5 pretekárov + náhradník 

kvalifikácia sa začína jeden deň po ukončení IDC WM r oku 2023 a trvá do 

ukončenia termínu podania prihlášok alebo cca 1 mesiac pred začatím IDC WM.  

Skúšky môžu byť zložené v domovskej krajine alebo v krajine FCI – IDC. Musia 

byť zložené dve skúšky podľa IGP3 u dvoch rozhodcoch a s najnižším počtom 

bodov 70 – 70 – 85. 

 

V rôznom odznel príspevok prezidenta Holandského dobermann klubu. Žiadal  

prítomných, aby upriamili pozornosť na čoraz častejšie rakovinové ochorenia a aby 

si vo svojich kluboch  viedli štatistku týchto ochorení. U delegátov sa táto žiadosť 

nestretla s porozumením. 

 

Prezident IDC oboznámil prítomných s konaním IDC WM a IDC Show 

v nasledujúcich rokoch : 

2024  Maďarsko 

2025  Slovinsko + Chorvátsko 

2026  Dánsko 

2027  Belgicko 

a poďakoval prítomným delegátom za ich účasť. 

 

17) Diskusia 

V diskusii odznel návrh p. Romana Révaia na zrušenie poplatku za Vyhodnotenie 

RTG vo výške 50.- €. Tento poplatok bol navrhnutý z toho dôvodu, že mnohí 

členovia využívali bezplatné semináre vystavovania, výcvikové víkendy a potom 

zložili ZTP v Čechách alebo v Maďarsku. Ak by zložili ZTP na Slovensku, 

poplatok by sa im vrátil.  

Bol navrhnutý poplatok vo výške 5.- €, ktorý bol jednohlasne schválený členmi 

VČS od 8.10.2023 

Sára Zemančíková navrhla vyhodnocovanie jedincov klubu po výstavnej stránke 

ako aj klubového šampióna. Poradkyňa pre chov za pomoci výboru a návrhov 

z pléna vypracuje podmienky pre vyhodnotenie jedincov po výstavnej stránke 

a podmienky pre klubového šampióna. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

           18) Návrh uznesenia :          

          Členská schôdza berie na vedomie: 

               1.Správu  prezidenta  klubu za obdobie 2019 – 2023 

               2. Správu poradcu pre chov za rok 2021 – 2022   

               3. Správu poradcu pre výkon za rok 2021 - 2022 

               4.Predbežné termíny jar a jeseň KV a ŠV 

               5.Termíny výcvikových akcií  

               6.Správu Mandátovej komisie 

               7.Správu tajomníčky z kongresu IDC 

 



           

 

      Členská schôdza schvaľuje: 

      1.Program VČS 

      2.Správu o hospodárení za rok 2021 - 2022 

3.Správu Revíznej komisie o hospodárení s finančnými prostriedkami za rok 2021 -  2022 

      4.Návrh rozpočtu na rok 2024 

5.Členov Výkonného výboru DK SR a členov Revíznej komisie v zložení: 

 

      Výkonný výbor v zložení : 

      MVDr. Gabriela Ridarčíková – prezident 

      Ing.Pavel Tamáši – viceprezident a poradca pre výkon 

      Alica Freyer – tajomníčka  

      Marcela Korchaníková – pokladníčka a poradca chovu 

      Alena Horváthová – členka výboru 

      Revíznu komisia v zložení : 

      Ing. Jana Šafárová – predseda RK 

      Ing. Stanislava Michalíková  – člen 

      Jana Belková – člen 

 

 

     6.Návrat k pôvodnej bonitácii od 1.1.2024 s trojčlennou komisiou (rozhodca pre exteriér,  

  poradca chovu a rozhodca pre povahy  od 1.1.2024 s doložením vWB testu   

  a s vyšetrením Echa srdca od 15 mesiacov. Na Bonitáciu môže nastúpiť jedinec od 18  

  mesiacov. 

     7.Príspevky na výcvikové víkendy vo výške 200.- € a príspevok na stretnutie pri kapustnci     

       vo výške 200.- €, zrušenie poplatku za Vyhodnotenie RTG v Nemecku vo výške 50.- € a  

        úhrada za Vyhodnotenie RTG vo výške 5.- €. 

 

     Členská schôdza ukladá: 

     1.Doplniť Bonitačný poriadok, dať Výkonnému výboru na schválenie, po schválení  

        zverejniť na webovej stránke klubu. 

        Zodp.: poradkyňa chovu      T: 31.12.2023 

 

     2.Doplniť do Chovateľského poriadku vyšetrenie – Echo srdca a vWB test. 

       dať Výkonnému výboru na schválenie, po schválení zverejniť na webovej stránke klubu. 

       Zodp.: poradkyňa chovu      T: 31.12.2023 

 

    3.Pripraviť návrh na vyhodnotenie jedincov klubu po výstavnej stránke, dať Výkonnému    

       výboru na schválenie, po schválení zverejniť na webovej stránke klubu. 

       Zodp.: poradkyňa chovu      T: 31.12.2023 

 

    4.Pripraviť podmienky na Klubového šampióna, dať Výkonnému výboru na schválenie, po  

       schválení zverejniť na webovej stránke klubu. 

       Zodp.: poradkyňa chovu      T: 31.12.2023 

 

    5. Informovať členskú základňu prostredníctvo webovej stránky so zápisnicou a    

        s uznesením z VČS. 

       Zodp.: správkyňa web.stránky     T: 30.10.2023 

 



    6.Zažiadať na MV SR doplnenie Stanov, zmenu Povahového testu na Bonitačný poriadok. 

       Zodp.: tajomníčka      T: 15.11.2023 

  

 

     19) Ukončenie schôdze 

           VČS ukončila MVDr. Ridarčíková. Poďakovala všetkým za účasť,  za aktívny 

           prístup, členom výkonného výboru a členom Revíznej komisie za korektnú  

           spoluprácu a všetkým popriala veľa entuziazmu a radosti s ich dobermannmi. 

 

 

 

     Zapísala :   Alica Freyer    MVDr. Gabriela Ridarčíková  

       tajomníčka DK SR          prezident DK SR 

           

 

 

 

 

Zápisnicu overil : Ing. Pavel Tamáši      

              

 

   

 


